
Referat af bestyrelsesmøde i AB Sønderhus
Onsdag den 12. juni 2024 kl. 19.30 i mødelokalet i nummer 9.

Deltagere: Anders Madsen (nr. 9, 4. sal), formand, Jakob Juul Martin! (nr. 5, 5. sal), sekretær, 
Ivalo Marie Brekke Hem (nr. 9, st tv), suppleant og Rasmus Iversen (nr. 9, 3. sal), føl.
Deltog ikke: Lone Thomasen (nr. 3, 3. tv), næstformand. Rune Andersen, føl, ankom senere.

Referent: Jakob Juul Martini (nr. 5, 5. sal).

Dagsorden:

1. Godkendelse af dagsorden.
Dagsordenen blev godkendt.

2. Godkendelse af referat fra sidste møde - og underskrift.
Referaterne fra de to seneste møder blev godkendt og underskrevet.

3. Vinduer - Gennemgang af endelige tilbud og evt. underskrivelse.
Bestyrelsen har fået det endelige tilbud fra Snedkermester David Scharff. Det lander alt 
i alt på ca. 950.000 inkl. moms for både maling og udskiftning af vinduer.
Tilbuddet er betydelig billigere end andre virksomheder har kunne levere. Dertil 
kommer at David Scharff har efterladt et professionelt indtryk. Derfor har vi sagt ja og 
underskrevet tilbuddet.
David Scharff er klar til at begynde arbejdet allerede i august og afslutte det i 
september. Det finder bestyrelsen meget positivt.
På mødet har vi taget stilling til forskellige detaljer. Bl.a. har vi besluttet, at beslag og 
stormkroge på vinduerne skal være i messing.
I prisen indgår også afrensning og maling af bygningens sokkel. Her har bestyrelsen 
besluttet at male soklen i en mørkere grå, der svarer til den oprindelige farve.

4. Rengøringsdag - hvordan gik sidste runde?
Oplevelsen fra begge rengøringsdage var, at der blev arbejdet godt, og at humøret var i 
top. Alle de planlagt opgaver er blevet udført, og vi har tilmed for repareret loftet på 
bagtrappen i nummer 5.

5. Eventuelt.
Det er planen at afholde næste møde i september. Den endelige dato er ikke lagt fast.

Referatet godkendt d.
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